

## AFA Escola Pompeu Fabra

A les 20:07h del dia 20 d'abril de 2023 s'inicia la reunió de la Junta al menjador de l'escola amb el següent ordre del dia:

1. Informacions de la reunió amb l'alcalde.
2. Festa de final de curs.
3. Equipament esportiu.(posposat)
4. Logotip de l'AFA.
5. Torn obert de paraula.

### **Assisteixen:**

Mariona Casals, Direcció escola  
Xevi Sagrera, Direcció escola  
Carla Casals, 4t Presidenta  
Albert Ciurana, 4t Tresorer  
Judit Ribas, 3r ESO Secretària  
Miquel Toribio, 1r  
Jordi Sararols, 1r ESO  
Miquel Chulià, 6è  
Eva Bitlloch, 2n  
Núria Tordera, 2n ESO  
Gemma Gasau, 1r  
Laura Camacho, 2n  
Eva Gallardo, 3r  
Cristina Font, 3r  
Sara Planas, 14  
Xavier Grau, 13  
Barbara Valentí, 15  
Alfons Garrido, 6è  
Patricia Gual, 2n ESO

### **S'excusen:**

Natalia San José, 4t  
Espe Hueso, 1r ESO  
Cinta Fructos, 5è  
Mireia Camps, 2n  
Neus Rodriguez, 3r ESO Vicepresidenta

Abans de començar s'informa que es posposara el punt 3 de l'ordre del dia sobre equipament esportiu ja que l'empresa que ens havia de deixar mostrari per aquesta reunió s'ha confós de data i no el tenim.

### **1-Informacions de la reunió amb l'alcalde.**

La Carla Casals, presidenta, i la Judit Ribas, secretària, comenten com va anar la reunió que es va fer el 18 d'abril a l'ajuntament amb l'alcalde Jordi Vinyas, el regidor d'ensenyament Min Cunill i en Carles Gras, càrrec de confiança d'alcaldia, per part de l'Ajuntament, i Carla Casals i Judit Ribas per part de l'AFA de l'escola. L'objectiu de la reunió era tractar els punts que es van acordar a la junta del març.

El primer punt que vam tractar va ser en relació al material que ens cedeix l'ajuntament per la festa de final de curs. Aquest any, en un inici se'ns va denegar el material a la instància que vam presentar el gener demanant-lo. Després de varies trucades i converses es va poder detectar que hi va haver un problema amb la gestió de la instància i un cop reconegut l'error per part de l'ajuntament se'ns van demanar les disculpes pertinents i tenim confirmat el material per la festa de final de curs.

Referent a l'estat de l'entrada de l'escola van prendre nota d'arreglar la vorera malmesa per les obres de l'escomesa feta al pàrquing i de posar sorra a l'espai que hi ha just davant de l'escola (malmès per les diferents entrades de vehicles tant per les seves obres com per les obres de l'escola). També els vam comentar si seria possible pintar les direccions del pàrquing del costat de l'escola perquè ara per ara no es veuen i poden ser causa de conflicte. Es mirarà de pintar-les quan es faci la neteja mensual del pàrquing.

En relació a netejar la pintada de la façana lateral de l'escola se'ns va tornar a informar que per part de l'ajuntament tenen com a premisa només netejar les pintades de parets privades quan són de caràcter ofensiu o xenòfob, per tant, al considerar que la pintada de la façana de l'escola no compleix aquesta premisa, per part de l'ajuntament no es netejarà. En relació a posar-hi solució surten diverses idees: pintar un mural, oferir la façana per a fer-hi un graffit... S'acorda buscar informació i alternatives i comentar-les a les properes juntes.

Pel que fa a l'aparcament de bicicletes valoraran la possibilitat de col·locar-ne alguns a la cantonada que queda al costat de l'entrada a l'escola o en algun espai del Parc

Monar, ja que es valora que hi ha poc aparcament en un espai on hi ha diversos centres escolars i on hi haurà el nou institut. De la mateixa manera posem de manifest que hi ha poques papereres, i també ens responen que es valorarà.

Per últim també els vam informar del conflicte que generen les porteries col·locades al costat de l'escola en referència a les pilotes que es pengen al pati, però sobretot les que es pengen al teulat de les aules noves. Tenen previst la instal·lació d'una xarxa lateral, però com que la despesa queda fora de pressupost, fins al setembre-octubre no es sabrà l'execució del pressupost d'aquest any, i per tant, no es podrà saber si es disposa de partida per a instal·lar-la aquest 2023. Per part nostra posem de manifest que ja ha passat que alguns infants s'han enfilat al teulat a recollir pilotes, i que en cap cas, davant d'un accident l'escola se n'ha de fer responsable. En prenen nota i quedem que des de l'escola s'entrarà una instància fent èmfasi en aquest tema per deixar-ne constància.

## **2-Festa final de curs.**

La Núria Tordera, representant de 2on d'ESO, explica que hi ha 8 famílies disposades a col·laborar per tirar endavant el bar de la festa de final de curs. Pregunta si podran disposar d'un espai per deixar els productes i si podran endollar les neveres el dia abans. La Mariona Casals, directora, confirma que sí. En relació al muntatge i desmuntatge de tarima, taules i cadires, com l'any passat es farà una nota a l'agenda informant a les famílies de 2n d'ESO, que hauran de signar pare/mare de l'alumne. Un cop acabada la feina cada alumne rebrà 15€, com l'any passat.

N'Albert Ciurana, tresorer, explica que per l'equipament de so pel festival hem demanat pressupost a l'ERAM perquè semblava que oferia aquest servei amb pràctiques d'alumnes. Finalment no poden oferir-ho amb alumnes, però l'empresa que col·labora amb l'ERAM (GIG Serveis, Fundació Casa de la Música de les Comarques Gironines), amb seu a Salt, sí que ens ha fet el pressupost, que és de 640€+IVA.

L'any passat el cost de la sonorització va ser de 600€+IVA, i es va fer a través de BTM Sound, com els últims anys, però recordem que hi va haver problemes amb el tècnic i la sonorització just a l'inici del festival.

S'acorda acceptar el pressupost de GIG Serveis per provar-los, tot mirant si poden ajustar-lo als 600€+IVA, ja que es tracta de la despesa més destacada de l'activitat de final de curs.

### **3-Logotip AFA.**

En Xevi Sagrera, de la direcció de l'escola, informa que tal i com es va acordar a la junta del 2 de febrer, s'organitzarà un concurs per dissenyar el logotip de l'AFA obert a l'alumnat de secundària. Aquest concurs es vincularà amb l'assignatura d'emprenedoria a 2n d'ESO i amb la de plàstica a 1r, 3r i 4t d'ESO. Properament la Laura Corbilla, representant d'I3, realitzarà unes sessions per explicar als i les alumnes idees bàsiques de disseny de logotips. Des de l'AFA facilitarem les bases del concurs, que recolliran les idees que ha d'incorporar el logotip i que es van decidir a la junta de febrer i el premi seran dues entrades amb consumició al Salting. Pel que fa a l'elecció del disseny guanyador, es farà una primera tria i els dissenys escollits es sotmetran a votació per part de les famílies de l'escola, que escolliran el guanyador.

### **4-Torn obert de paraula.**

Abans de començar amb el torn obert la Carla Casals, presidenta, comenta com ha anat l'activitat de St. Jordi feta avui a la tarda. A la sessió de recomanació de llibres a càrrec de la Dolors Madeo hi han assistit unes 15 persones. A partir de les 16:30h hi ha hagut la venda de contes i llibres a sota el porxo. Hi ha hagut força afluència de famílies, alumnat i professorat. S'han venut llibres per valor de 476€, dels quals l'AFA se'n beneficiarà el 15%, i que com es va acordar en junta, l'import es destinarà a comprar llibres per la biblioteca de secundària.

La Núria Tordera, representant de 2n d'ESO, proposa que l'any que ve es venguin alguns llibres per adults. També es proposa realitzar la venda més d'un dia. S'acorda que l'any que ve es faran dos dies de venda. La Laura Corbilla, representant d'I3, comenta que hi ha hagut confusió entres algunes famílies d'I3 perquè en relació a l'activitat de Sant Jordi no sabien si l'horari dels infants es mantenia fins les 17h. Es decideix que l'any que ve, quan s'informi de l'activitat es deixarà ben clar aquest punt.

La Mariona Casals, directora, informa que per aquest trimestre està previst fer una activitat amb famílies a tots els cursos. Pel que fa a infantil es preveu una activitat dinamitzada per una professional sobre educació emocional. La proposta que es valora es diu "Taller de benestar emocional: Vola, vola amb alegria: El núvol de l'alegria" a càrrec d'Àngels Martí i consisteix en un taller per a cada aula d'infantil. El pressupost és de 810€ (270/ taller de 90 minuts). A primària també es faran sessions

amb famílies, però en aquest cas es dinamitzaran des de l'equip de mestres. Pel que fa a l'horari es creu que divendres tarda pot ser un bon moment per a fer aquestes activitats.

L'Albert Ciurana, tresorer, informa que la partida destinada a Activitats, de 1.400€, ja està gairebé executada; en part, perquè aquest any s'ha fet una despesa d'uns 300€ d'inversió per a la compra de focus pel pessebre. Per tant, si es volgués assumir la despesa d'aquesta formació, s'hauria de sofragar amb fons propis, tal com ja s'ha fet aquest curs amb la roba per les bates. També informa que hi ha fons propis per assumir-ho.

La Junta acorda per unanimitat assumir la despesa d'aquests tallers de benestar emocional amb fons propis.

La Mariona Casals, directora, explica que el passat 18 d'abril es va enviar un correu a les famílies amb la informació dels casals municipals i informant que en breu, s'enviarà la informació del casals que es farà a l'escola a càrrec del Club Bàsquet Salt. La Laura Camacho, representant de 2n, pregunta si el casal que es farà a l'escola és només per alumnes del Pompeu. S'aclareix que és obert a tothom. Finalment la Mariona comenta que el 12 de juny comença la jornada reduïda i que el 22 de juny acaben les classes a infantil i primària. A secundària l'últim dia serà el 20 de juny. Tota aquesta informació s'enviarà per correu a les famílies.

La Laura Camacho, representant de 2n, pregunta en relació a com quedarà l'equip de cicle mitjà de cares al curs vinent. La Mariona aclareix que la Mireia Gámez es reincorporarà del permís de maternitat el 13 de juny i la Míriam Vidal ho farà a finals de setembre.

La Sara Planas, representant d'I4, comenta que a l'extraescolar de música i moviment d'infantil fan molt de ioga i que caldria mirar que no fos el mateix que s'oferirà a l'extraescolar de ioga en família. La Carla Casals, presidenta, parlarà amb la responsable perquè no es solapi, tot i que en principi l'activitat d'infantil combina el ioga amb altres activitats.

L'Eva Bitlloch, representant de 2n, proposa preguntar al Kids&Us com s'organitza l'extraescolar d'anglès que ofereixen a les escoles, ja que hi ha infants de l'escola que hi van a fer anglès, i potser seria una bona opció. La Carla Casals s'informarà to i que avança que l'extraescolar que ofereixen a les escoles és en franja de migdies. La Mariona casals, directora, comenta que cal valorar bé les extraescolars en horari de

migdia per garantir que s'adeqüen amb els torns de menjador, i que potser és millor oferir activitats de caràcter més lúdic.

En Xevi Grau, representant d'I3, proposa com a activitats extraescolars francès o escacs. Es comenta que pel que fa a francès es veu difícil que hi hagi interès, però que l'escacs és una bona opció a valorar.

Es dona per acabada la reunió a les 21:25h.